
Verksamhetsberättelse för Ulricehamns konståkningsklubb 2022/2023

Verksamheten inom Ulricehamns konståkningsklubb har under säsongen 2022/2023 återgått
till en helt normal säsong efter pandemin. Vi ser fortsatt att många åkare väljer att vara kvar
hos oss och har haft cirka 130 åkare totalt.

Eftersäsongen var fortsatt populär och vi spenderade alla träningar utomhus på
Lassalyckan. Vi har haft träningar 2-3 gånger i veckan med varierande träningar.

Under maj månad hade vi en träningsdag under en lördag med Saga från Alingsås som kom
och var med som tränare under denna roliga dag.

Uppstartsläger genomfördes under augusti månad utan några restriktioner. Det var återigen
full fart i ishallen och vi var cirka 50 av våra egna medlemmar som deltog under lägret.

Vi drog under vecka 36 igång ordinarie verksamhet för K och T grupperna och de vanliga
träningsveckorna under höstterminen flöt på som planerat.

Vi anordnade under hösten en klubbtävling på hemmaplan. Det var längesedan vi gjorde
detta då det har varit pandemi samt att åren innan det så anordnade vi SM samt
Elitserietävling. Vi fick flyga hit tre domare från Ungern för att det har varit svårt att få ihop
domare till tävlingarna efter pandemin. Det blev tillslut en lyckad tävling som blev
uppskattad.

Under hösten brukar vi anordna en klubbtävling som vi denna säsongen bedömde som
omöjlig att genomföra. VKF kunde inte garantera hjälp med teknisk support och därför skulle
alla klubbar istället fixa det själva. Vi har inte resurser i tävlingskommittén för att kunna lösa
det och tvingades då att ställa in. Det var ett tråkigt inslag och vi tappade en del intäkter som
vi i vanliga fall brukar dra in under hösten.

Veckan före jul hade vi under en torsdag och en fredag vår traditionsenliga julshow. Den var
välbesökt och åkarna njöt av detta innan vi hade lite juluppehåll med den ordinarie
träningen.

Efter nyår genomförde vi vinterlägret på 3 dagar där många av våra egna åkare deltog.

Vi har under säsongen haft hög närvaro i vår vuxengrupp som blir mer och mer taggade på
att fortsätta sin träning och utveckling tillsammans. De har även varit med på träningsläger
under säsongen.



Vi har under säsongen genomfört tre stycken discon där allmänheten är inbjudna. Dessa
hjälper våra äldsta åkare till att anordna.

Vi har under säsongen haft flera tester och många tävlingsåkare har vi varit när det nu har
kommit igång igen. Denna säsongen har vi haft tre åkare som har tävlat i A-serien och cirka
15 som tävlat i klubbtävlingar. Statisk från VKF visar på att vi har flest antal stjärnåkare som
tävlat under denna säsongen i distriktet.

Under februari månad anordnade vi en egen stjärntävling som var uppskattad av åkarna.
Det var lite färre klubbar än vanligt som deltog i tävlingen.

Vi har skickat 16 nya åkare på tränarutbildning grund i Borås ishall. Det var en av
konsekvenserna från pandemin att de har varit inställda. Därför har flera som har varit
tränare i klubben inte gått utbildningen förrän nu.

Sista helgen i mars arrangerade vi årets vårshow med temat “World on ice”. Det var totalt två
shower under lördagen. För många av åkarna är detta den roligaste dagen på året. Vi
märkte av en minskad försäljning, men överlag var det en mycket lyckad dag för klubben.

I början av april tog UIF över bokningen av ishallen då de under denna sommaren gör en
satsning de kallar för sommaris. De har fått bidrag från Ulricafonden för att genomföra
projektet. Vi har tillsammans med kommunen kommit överens om att vi under ordinarie
tävlingssäsong kunna erbjuda träningstider till våra åkare. Även under kommande
eftersäsong kommer det att erbjudas möjlighet till träning på is.

Det finns många att tacka för denna säsong. Först och främst åkarna som har varit
fantastiska och fortsätter föra klubbens goda rykte framåt. Vi vill tacka vårt tränarteam med
Elina i spetsen som har jobbat hårt och som ständigt utvecklar vår verksamhet. Ett tack ska
även riktas till UIF hockey och fritidsenheten för ett gott samarbete och bra kommunikation
under säsongen. Slutligen vill vi även i år rikta ett stort tack till vår huvudtränare Elina som
nu varit hos oss i 6 säsonger och är nyckeln i verksamheten.

UKKs verksamhet i korthet
- Årsmöte genomfördes.
- Vi har genomför styrelsemöten första måndagen i varje månad.
- Verksamhetsåret började med eftersäsongsträning och uppstartsläger.
- De något äldre åkarna påbörjade säsongen direkt efter uppstartsläget medan vår

skridskoskola drog igång under oktober.
- Tävlingssäsongen drog igång.
- Julshowen genomfördes.
- Vi anordnade det traditionsenliga vinterlägret.
- Flera tester anordnades under säsongen.
- Vi anordnade även flera discon som var öppna för allmänheten.
- Vi anordnade stjärntävling under våren.
- Vårshow anordnas och vi genomförde två shower på samma dag.
- Vi har varit representerade på digitala möten med VKF.
- Ishallens öppettider förlängdes när UIF valde att hålla ishallen öppen juni ut. Vi har

haft istider fram till och med maj.


